



英皇宮殿  
Emperor Palace



快達綫

# 穿梭巴士時間表

SHUTTLE BUS SCHEDULE

請乘客提前15分鐘到「候車處」輪候登車，多謝合作。

Passengers please arrive at the bus station 15 minutes prior to the departure time. Thank you for the cooperation.

英皇宮殿

Emperor Palace



港澳碼頭

Ferry Terminal

9:00 ~ 00:00

約十五分鐘開出一班車  
Interval of 15 mins

英皇宮殿

Emperor Palace



氹仔客運碼頭(北安)

Taipa Ferry Terminal (Pac On)

於英皇娛樂酒店出發之班車將會途經國際機場並落客，乘客請於上車前知會站長或司機。

The shuttle bus start from the hotel will go through Macau international airport, passengers please informed before boarding.

酒店出發 Start From Hotel \*

10:45/11:15/12:15/12:45/  
13:45/14:15/15:15/15:45/  
16:15/17:30

於北安碼頭出發之班車將不會途經國際機場，如需前往國際機場，請致電(853)6202 1111預約。

The shuttle bus start from the Taipa Ferry Terminal will not pass through the Macau international airport. If any require, please call (853) 6202 1111 for booking.

北安碼頭出發 Start From Pac On

10:30/11:00/12:00/12:30/  
13:30/14:00/15:00/15:30/  
16:00/17:00

英皇宮殿

Emperor Palace



蓮花口岸(橫琴)

Posto Fronteiriço do Cotai  
(Heng Qin)

蓮花口岸出發 Start from Porta

9:00 ~ 14:00

單程 One Way

酒店出發 Start From Hotel

16:15/17:30

單程 One Way

英皇宮殿

Emperor Palace



關閘(舊巴士總站)

關口(移民局入境出口左面)

Porta Do Cerco

9:00 ~ 23:30

約十五分鐘開出一班車  
Interval of 15 mins

英皇宮殿

Emperor Palace



澳門盛世酒店

Inn Hotel Macau

11:00 ~ 22:30

約三十分鐘開出一班車  
Interval of 30 mins

因應交通狀況，由即日起本路線之18:00、18:30班次將暫停，不便之處，敬請原諒。

According to the traffic conditions, from now on, the shuttle bus service will be suspended at 18:00 and 18:30. Sorry for any inconvenience caused.

加開班次 Extra service

英皇娛樂酒店開出  
Start form GEH : 23:30/00:00

澳門盛世酒店開出  
Start from IHM : 23:00

## 乘客須知

- \* 乘客於登車前必須出示乘車票，否則站長或司機有權拒絕非持票人士乘搭免費穿梭巴士。
- \* 免費車票可到二樓票務櫃台索取。每人每次只可取2張免費車票。
- \* 如有關失物查詢，請到大堂英皇宮殿服務台，或致電：(853) 2822 9878。
- \* 穿梭巴士班次時間如有更改，恕不另行通知；如有任何爭議，由英皇宮殿保留最終決定權。

## Rules and Regulations

- \* Passengers should present their free shuttle bus ticket before boarding the shuttle bus; otherwise, they may not be allowed to get on the bus.
- \* Free shuttle bus ticket could be collected at 2nd floor counter. Each time a person could be received only two free shuttle bus tickets.
- \* If related inquiry lost thing, welcome to Emperor Palace service counter in lobby, or hotline:(853) 2822 9878.
- \* Emperor Palace reserves the right to change the shuttle bus time schedule from time to time without prior notice. In case of any disputes, Emperor Palace reserves the right of final decision.